

Vastgesteld 11 oktober 2017
Vergadering WPHZL

Notulen 30 augustus 2017 20.00 uur Buurtplein Zuid

| | |
|-------------------------|--|
| Vergadering belegd door | Wijkplatform HZL |
| Type vergadering | twintigste vergadering 30 augustus 2017 |
| Organisator | Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard |
| Voorzitter | Arie den Oudsten |
| Notulist | Hilbert Hamberg |
| Aan/afwezig | Zie bijlage 1 |

Agenda:

1. Opening en welkom door de voorzitter
2. Politierapportage over de wijken (Rick-Jan Godschalk)
3. Mededelingen voorzitter (Arie den Oudsten)
4. Wijknieuws oktober 2017
5. Notulen vergadering 7 juni 2017 + actielijst
6. Beheer en Projecten in HZL (Micha Giltay)
7. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Kees de Bruin)
8. Inspiratiehuis
9. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hans Adriani)
10. Rondvraag
11. Sluiting

1. Opening en welkom door de voorzitter

Arie heet iedereen welkom. Hij vervangt voorzitter Aad en Hilbert vervangt Joke door de notulen van de vergadering te maken. Aad en Joke hebben een andere bijeenkomst die nog leuker is dan het wijkplatform (grapje). Ze hebben een uitnodiging gekregen voor een gezellig samenzijn van de vroegere werkgever van Aad waar hij heel, heel lang heeft gewerkt.

Arie zegt dat de vergadering maar tot 21.15 uur kan duren omdat de medewerker van MOvactor niet langer aanwezig kan zijn, helaas.

Bericht van verhindering is ontvangen van Kruno Donkers, Pieter Kwantes en natuurlijk Aad en Joke. Ook Kees de Bruin heeft zich afgemeld. Els Reinking neemt voor hem waar.

Cobie zegt dat ze, in overleg met Aad, besloten heeft lid te worden van het wijkplatform. Dit feit wordt met applaus ontvangen.

De agenda wordt gewijzigd. De politierapportage wordt vanavond agendapunt 2.

2. Politierapportage over de wijken (Rick-Jan Godschalk)

Marleen van Velzen is met Rick-Jan meegekomen, omdat zij Rick-Jan heeft vervangen tijdens zijn vakantie. Rick-Jan zegt dat het erg rustig is geweest en vat de bijzonderheden van afgelopen maand kort samen:

- 1 woninginbraak
- 5 auto-inbraken
- 6 fietsendiefstallen, waarvan 3 bij het winkelcentrum.

Het incident rond een verwarde buurtbewoner in de Anemoonstraat was ingrijpend. De man had een psychose. Rick-Jan zegt dat de impact groot was en redelijk extreem. Het heeft in ieder geval geleid tot een goede samenwerking van de partners die erbij waren betrokken (denk aan politie, medici, GGZ, gemeente). Het was de eerste keer dat er zo gezamenlijk werd opgetreden.

Desgevraagd zegt Theo dat de buurt het als erg extreem heeft ervaren. Er was opeens heel veel politie aanwezig op straat en de vraag is of dat nodig was. Het heeft een behoorlijke impact nagelaten. Hans Adriani zegt dat het altijd de vraag is wat er in zo'n situatie nodig is. Wijkcoördinator Kees de Bruin blijft in contact met de naaste bewoners. Theo merkt op dat betrokkene inmiddels met proefverlof is.

Hans van Oort meldt een situatie van overlast in en rond het Lotusplantsoen en dat er klinkers uit het wegdek bij de Rietput weg zijn. Dit laatste punt zal Hans met Micha afhandelen. De geluids- en verkeersoverlast komt door brommers die hard rijden en dan heel hard remmen met gillende banden, brommers en fietsers die wheelies maken, vloekende en gillende jongeren. Als er wat van wordt gezegd, worden de bewoners voor alles uitgemaakt. Met woorden als jood, k-lijer, k-wijf, en dergelijke. Op het schoolplein is het vaak ruim na 20.00 uur ook druk met fietsen, voetballen en ook scheldpartijen. Het gaat om meerdere groepen jongeren. De overlast bij de kerk is ook al jaren gaande.

Hilbert zegt gisteren op bezoek te zijn geweest bij oude burens die nu in blok B aan de Dopheide wonen. Zij bevestigen het verhaal van Hans van Oort en gaven ook aan dat er veel overlast door jongeren is en ze bellen dan de politie die ook direct komt. Vaak verstopten de jongeren zich of gaan ze weg en komen een tijdje later terug. Er is ook sprake van het afsteken van vuurwerk en ook liggen er 's morgens vaak blinkende capsules; lachgaspatronen die door jongeren als drug worden gebruikt. Daar is geen wetgeving tegen. Hilbert oppert de struikbeplanting onder de bomen waar mogelijk te verwijderen, zodat er een open zicht op het Lotusplantsoen ontstaat.

Voor Rick-Jan is dit nog even nieuw. Hij zal het dossier naslaan. Opgemerkt wordt dat Kees al contact heeft met de overlastplegers. Afsproken wordt dat Rick-Jan (politie) met MOvactor-jeugdwerker Leman Demircien en wijkcoördinator Kees de Bruin aan de slag gaan. Bij de aanleg van de JOP (Jongeren Ontmoetings Plaats) zijn goede afspraken gemaakt, maar die groep(en) zijn inmiddels weer vertrokken en nieuwe groepen zijn gekomen, ook uit andere wijken.

3. Mededelingen voorzitter

1. het bezoek van het **stadstoezicht** schuift door naar 11 oktober 2017.
2. bewoners rond het **speelveldje Bovenmonde** zijn bezig met een bewonersinitiatief; Kees en Micha zijn met hen in gesprek en zullen ook contact zoeken met Ton Bruinink die tegen de omvorming tot speelveldje is.
3. **burgerinitiatief Henri Dunantlaan** (west); Hilbert zegt dat er een bijeenkomst met bewoners is geweest die ook het burgerinitiatief ondertekenden; er wordt nu nog bezoek gebracht aan bewoners die er niet waren; de initiatiefnemers hebben contact met de griffier gehad en gehoord dat het burgerinitiatief raadswaardig is. Het wordt in de Cie ROM in oktober a.s. behandeld en daarna naar de raad gezonden, die het in haar vergadering in oktober 2017 behandelt.
4. Hans Adriani zegt dat onduidelijk is met wie het gesprek te voeren valt over de **Bossenwaard**. Op de vraag of de Cie Bossenwaard nog bestaat wordt ontkennend geantwoord. Er is nog wel een "groepje" vanuit de voormalig commissie die het beheer

blijft volgen; maar daarvoor moet er wel een goedgekeurd beheerplan zijn. Daarna komt de discussie opnieuw over de borden die op verkeerde plekken staan en ook gedraaid moeten worden; Els Reinking gaat kijken en meldt haar bevindingen terug. Micha zegt dat er nog overleg gaande is (Met RWS?). Wel is duidelijk dat de communicatie veel beter

kan.

5. Voor het zogenaamde **Middenblok** worden binnen de gemeente plannen ontwikkeld. Dat loopt, aldus Hans Adriani. Hilbert wijst op de besluitvorming over het bestemmingsplan en het latere besluit van de raad over het beleidsplan Woonwjs. Daarin is besloten om in een 400 meter zone alleen te bouwen voor specifieke groepen. De locatie van het Middenblok voldoet daar volledig aan. En niet onbelangrijk, de gemeente is eigenaar van de locatie. Anderhalf jaar geleden heeft de toenmalige WMO-raad het college hier al op geattendeerd.
6. Het tijdens Festival Lentekriebels collectief gemaakte **kunstschilderproduct** wordt opgehangen in de achterste zaal in het buurtplein Zuid.
7. In de werkgroep **verkeersproblematiek** in de wijk **Lekboulevard** zijn weer een paar stappen gezet, zegt de voorzitter. Langs de straat Lekboulevard staan nu, bovenaan de trappen, hekjes en ter hoogte van de nummers 4, 6 en 8 (het blokje van 3 dijkhuizen) komt een extra verkeersdrempel, waarvoor de materialen inmiddels al klaar liggen. Ook zullen de huidige drempels, daar waar mogelijk, worden verhoogd.
Kortom: stapsgewijs vordert dit project..
8. Het **rattenprobleem** wordt door de voorzitter gemeld. Bewoners dienen iedere waarneming van ratten direct te melden bij de gemeente. Geopperd wordt een flyer te maken waarin ook of expliciet aandacht wordt gegeven voor mensen die op grond van hun geloof geen voedsel mogen weggooien in de afvalbak. Verspreiding kan in de bibliotheek, moskee en bij stichtingen.
9. Er is door Rijkswaterstaat bij de gemeente Nieuwegein een **omgevingsvergunning** aangevraagd voor een **extra carpoolplaats** met ongeveer 30 plaatsen. De locatie ligt tegenover de huidige carpoolplaats aan de Zandveldseweg.

4. Wijknieuws oktober as.

De voorzitter inventariseert mogelijke onderwerpen voor vermelding in het wijknieuws bij de aanwezigen. Genoemd worden de flyer over de rattenoverlast en er op aandringen dat klachten e.d. altijd worden doorgegeven aan de gemeente via het telefoonnummer 14030. Ze worden dan geregistreerd en afgehandeld waarbij ook contact met de melder is. Verder Proevtuin met oproep vrijwilligers. Een artikel wat bij zelfbeheer wel of niet is toegestaan (zie punt 5 en 6)

5. Notulen vergadering 19 april 2017 + actiepunten

De behandeling vindt plaats door de open vraag wie wat te melden heeft over de notulen. Els vraagt naar de toezeggingen van € 250 voor de Proevtuin. WPHZL heeft niets meer over dat aanbod gehoord. En voelt zich niet geroepen om hier zelf actie op te ondernemen, zegt de voorzitter. Els Reinking zal het met de betreffende wijkcoördinatoren opnemen.

De actiepunten worden nagelopen:

8 Maart 2017

Punt 3.6:

Jan Bollen meldt dat de aanwas van vrijwilligers in de Proevtuin mondjesmaat is. Maar het is nu ook vakantietijd. Jan meldt verder dat de ooievaars zijn uitgevlogen of uit het nest zijn gevallen.

In ieder geval zijn ze weg en vermoed wordt dat dat komt door onrust tijdens het rooien van bomen in het stuk park grenzend aan de Proevtuin.

Voor info over de Proevtuin verwijst Jan naar de website: www.proevtuin.nl.

Geopperd wordt ook in in het volgende Wijknieuws weer eens te verwijzen naar de Proevtuin.
Naschrift: Aad schrijft een stuk.

Punt 3.9

Micha zegt dat de controle van speelvoorzieningen 2x per jaar is. Hij heeft nog geen bericht gekregen over de datum voor HZL.

19 April 2017

Hans Adriani heeft met de afdeling Communicatie besproken dat de termijn waarop evenementen op de Gemeente-pagina in de Molenkruier wordt vermeld, vaak als te kort wordt ervaren en gevraagd dergelijke aankondigingen eerder te publiceren.. Men is bezig met een betere aansluiting, maar het blijft soms moeilijk.

Na afloop zal Hilbert de actielijst bijwerken, waarbij afgehandelde zaken met grijze letters worden vermeld

De notulen worden met een compliment aan de notulist goedgekeurd.

6. Beheer en Projecten in HZL (Micha Giltay)

1. Bladkorven

Micha zegt dat de bladkorven voor de bladafval van de bomen weer aangevraagd kunnen worden. Er komt een infoblaadje beschikbaar voor hoe en wat. Arie vraagt hem dit naar Chris te mailen voor plaatsing op de WPHZL-website.

2. Huisvuilproject

Micha zegt dat er veranderingen komen bij de afvalverwerking van huisvuil. Hij stelt voor een collega uit te nodigen voor een toelichting in het wijkplatform.

Naschrift: dit onderwerp is reeds besproken in de vergadering van 25 januari 2017. Zie hiervoor de notulen van 25 januari, bladzijde 6 en bijlage 3.

3. Open dag gemeentewerf

Op 30 september is een open dag op de gemeentewerf, die voor iedereen toegankelijk is. Er worden ook ca 750 zelfbeheerders en zwerfafvalpakkers en hun familieleden. De roeivereniging is ook aanwezig.

Zie: <https://nieuwegein.allesvan.nl/nieuws/detail/id/259539> en <https://www.facebook.com/Gemeente.Nieuwegein>

4. Zelfbeheer (wat is wel en niet toegestaan)

Arie noemt een voorbeeld waarbij zelfbeheerders een terras in het groen hebben aangelegd. Is dat de bedoeling? Micha antwoordt dat dit niet is toegestaan. Andere bewoners kunnen dit bij 14030 melden. Is dit ook niet iets voor een artikeltje in het wijknieuws?

5. Beelddifferentiatie bij groenbeheer

Micha geeft aan dat in Nieuwegein bij groenbeheer standaard de norm van beelddifferentiatie B wordt gehanteerd. Er ontspint zich een discussie over maatwerk bij beheer in wijken, bijvoorbeeld klasse A. Micha zegt dat dit betekent dat het elders in de wijk dan C of D moet worden.

6. Geluidswal S15

Hans van Oort vraagt Micha naar de 3 a 4 lichtbollen in de **geluidswal** bij de kruising van de S15 en de Henri Dunantlaan. Micha weet hier niets van en zoekt het uit.

7. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Els Reinking b/a Kees de Bruin)

Kees heeft Els een 2-tal punten aangereikt.

1. Bewonersinitiatief Korenbloemstraat

De bewoners vinden dat er te hard wordt gereden. Kees en een collega van Verkeer zijn op locatie geweest met een 2-tal initiatiefnemers. Er is een rondgang gemaakt om te kijken wat het probleem is. Afgesproken is hen tijdelijk 2 snelheidsmeters ter beschikking te stellen. Zo krijgen zij meer grip op de feiten en raken ze ook in gesprek met bewoners en gebruikers van de Korenbloem. De collega van Verkeer gaat bekijken wat er vanuit de inrichting van de weg mogelijk is. Kees heeft ze ook op het wijkplatform HZL geattendeerd.

2. Overlast jongeren gebiedje tussen Ankermonder 23-25

De overlast komt en gaat maar is al jaren aan de gang. Afgelopen zomer is door de bewoners veel hinder ondervonden. Het waren groepen van 4 tot 30 personen. Er werd soms gebarbequed. Recent zijn gesprekken met de bewoners gevoerd. Kees heeft bij de gemeente verschillende afdelingen met elkaar verbonden. Zij bekijken of het stuk grond geheel of gedeeltelijk kan worden verkocht. Kees heeft contact met jongerenwerkers Leman Demirci en Jacob Veldstra over het in kaart brengen van de overlast en zal dit ook overleggen met Aad.

8. Inspiratiehuis

Dit onderwerp wordt, wegens tijdgebrek vanavond, doorgeschoven

9. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hans Adriani)

Hans Adriani zegt dat de partijen het eens zijn over de technische oplossing. De kosten zullen ca € 55.000 bedragen. De gemeente neemt 50% voor haar rekening. De andere partijen (Moorland, MOvector en huurders) zijn in overleg over de betaling van de andere helft. Hans blijft buiten dat overleg.

10. Rondvraag

- 1. Hilbert** meldt dat in de week van 14 september de Geinfilmers in opdracht van het museum Warsenhoeck hebben gefilmd in de 3 wijken van HZL. Aad heeft hiervoor een 3-tal gesprekspartners doorgegeven. Zo heeft Chris over de wijk Zandveld verteld, Arie van Heiningen over de wijk Lekboulevard en Hilbert over de wijk Hoog Zandveld. Hilbert kent iemand met een drone en die heeft ook een aantal opnamen van boven af van de wijk gemaakt. Op zondag 24 september a.s. vindt de opening plaats in Museum Warsenhoeck. De Geinfilmers hebben nog 3 andere wijken waaronder Jutphaas gefilmd.
- 2. Gerda** kan de volgende vergadering waarschijnlijk niet bijwonen.
- 3. Micha** meldt zich af voor de vergadering van 11 oktober a.s.

11. Sluiting

Om 21.30 uur is de vergadering afgelopen.

De volgende vergadering zal zijn op 11 oktober, 20.00 uur in Buurtplein Zuid

Bijlagen:

- 1. Deelnemerslijst 30 augustus 2017**

2. Actielijst per 30 augustus 2017
Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 30 augustus 2017

| Naam | Rol | aanwezig ja/nee |
|--------------------|--------------------------------|--------------------|
| Aad Koedijk | Voorzitter | nee |
| Arie den Oudsten | Secretaris | ja |
| Chris Bouws | Penningmeester | nee |
| Cobie Smith | Lid | ja |
| Conny van der Wal | Lid | nee |
| Gerda Faddegon | Lid | ja |
| Jan Bollen | Lid | ja |
| Theo Kleijer | Lid | ja |
| Hilbert Hamberg | Vrijwilliger/adviseur/notulist | ja |
| Joke Koedijk | Vrijwilliger | nee |
| Kruno Donkers | Vrijwilliger | nee |
| Hans Adriani | Wijkwethouder | ja |
| Micha Giltay | Accountmanager Openbaar Domein | ja |
| Kees de Bruin | Wijkcoördinator HZL | nee |
| Rick-Jan Godschalk | Wijkagent | ja |
| Marleen van Velzen | Wijkagent | ja |
| Pieter Kwantes | D'66 | nee |
| Els Reinking | Vervanger Kees deBruin | ja |
| Hans van Oort | Bewoner | ja |
| Erna Welraven | Bewoner | ja |
| | | |
| | | |
| | | |

(Sommigen bleven niet de gehele vergadering.)

Ter herinnering!!!!

Het vastgestelde vergaderschema voor 2017:

| | | | |
|-------------------|---------|------------------------|---------|
| 25 januari 2017 | geweest | 30 augustus 2017 | geweest |
| 8 maart 2017..... | geweest | 11 oktober 2017 | |
| 19 april 2017 | geweest | 29 november 2017 | |
| 7 juni 2017..... | geweest | 17 januari 2018 | |

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen.

Bijlage 2: Actielijst per 30 augustus 2017

Afspraken overgenomen uit 2016

| Datum\ agendapunt/ volgnummer | Inhoud | Afgedaan dd |
|-------------------------------------|---|-------------------------------|
| 12 oktober 2016, punt 3-4 | Aad en Conny in gele hesjes met statafel naar wc HZ om met bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te proberen leden e/o vrijwilligers te werven. | Door omstandigheden vertraagd |

Afspraken overleg WPHZL 8 maart 2017

| Agendapunt/ volgnummer | Inhoud | Afgedaan dd |
|---------------------------|--|---|
| 3.4 | Aad/Chris: overleg met WP Vreeswijk en/of Activiteitengroep Vreeswijk en Stephan Schrijvers van de gemeente inzake aanpak wijkafsluitingen tijdens evenementen in Vreeswijk. Koningsdag was geen probleem. Aad stuurt Stephan Schrijvers (juli 2017) een mail dat dit onderwerp als afgedaan kan worden beschouwd. | Mail juli 2017 |
| 3.5 | Aad evalueert lichtreclame WC HZ / Violier met bewoners | Loopt; in september volgt volgende evaluatie |
| 3.6 | Jan onderzoekt welke maatregelen de Proevtuin treft om vrijwilligers aan zich te binden en de continuïteit te waarborgen. | |
| 9 | Micha meldt Hilbert en Bart de datum voor de jaarlijkse inspectie van de speelpleintjes. Micha legt hiervoor contact met de externe deskundige die de controle doet. | Loopt |
| 9 | Hilbert schrijft een stuk voor het Wijknieuws over de kinderspeelplaatsen en doet een oproep aan bewoners zelf mee te denken over de speelvoorzieningen in hun omgeving | Achterhaald door andere aanpak gemeente; betere buurten |

Afspraken overleg WPHZL 19 april 2017

| Agendapunt/ volgnummer | Inhoud | Afgedaan dd |
|---------------------------|--|------------------|
| | Hans Adriani: gang van zaken rond de gemeentelijke pagina in de Molenkruier (= betaalde pagina) bespreken met de Gemeenteraad | 30 augustus 2017 |
| 5.4 | Gerda: 14030 melding maken inzake slecht wegdek nabij kruising Handelskade/Henri Dunantlaan | ? |
| 5.6 | Micha: noodzaak inboetronde in perken checken | loopt |

Afspraken overleg WPHZL 7 juni 2017

| Agendapunt/ volgnummer | Inhoud | Afgedaan dd |
|---------------------------|---|--|
| 2.1 | Aad: Stadstoezicht uitnodigen voor presentatie tijdens vergadering 11 oktober 2017 | Komt 11 oktober 2017 |
| 2.4 | Aad: uitkomst presentatie Technasium bespreken in Werkgroep Verkeersproblematiek Lekboulevard | Wordt vervolgd in oktober 2017 |
| 3.1 | Aad + Kees: bespreken mogelijkheid oprichting werkgroep Bossenwaard en hondenproblematiek aldaar | Loopt |
| 3.3 | Jan: de versmalde stoep naast de tuin van Violier 2 melden via 14030 | Ook door Aad aan Micha gemeld juni 2017 |
| 4 | Kees: collega's vragen naar terugkoppeling via 14030 | Loopt |
| 6 | Chris: folder Stichting Alzheimer scannen en op de website zetten | Wordt vervangen door een artikel in het Wijknieuws |
| 8 | Aad + Theo: crowdfunding t.b.v. festival Lentekriebels 2018 onderzoeken | |
| 8 | Aad/Theo/Joke: uitbreiding team Lentekriebels zoeken | |
| 8 | Joke: mogelijke datum onderzoeken voor Lentekriebels 2018 | Loopt |
| 8 | Joke: draaiboek Lentekriebels bijwerken n.a.v. notulen vergadering 7 juni 2017. | Loopt |
| 8 | Theo: foto's Lentekriebels doorsturen naar Aad | Augustus 2017 |
| 8 | Aad: evaluatie Lentekriebels met vrijwilligers buiten het wijkplatform | Loopt |
| 10 | Aad: Wijknieuws oktober 2017 in gang zetten | Loopt |

Afspraken overleg WPHZL 30 augustus 2017

| Agendapunt/ volgnummer | Inhoud | Afgedaan dd |
|-----------------------------------|---|--------------------|
| 2 | Overlast in het Lotusplantsoen e.o.; Rick-Jan (politie) Kees (gemeente) en Leman(jongerenwerker MOvactor) gaan aan de slag voor een aanpak en oplossing | |
| 3.2 | Bewonersinitiatief speelveldje Bovenmonde:) | Loopt |
| 3.4 | Els R gaat kijken naar de (fout) geplaatste borden bij de hondenuitlaatplaats in de Bossenwaard | |
| 3.4 | Kees tracht met hulp van collega's HET aanspreekpunt voor het Nieuwegeinse deel van de Bossenwaard te achterhalen. | |
| 3.8 | Kees: inzichtelijk maken omvang van het rattenprobleem | |
| 4 | Aad schrijft artikelen voor het Wijknieuws van oktober 2017: (aangedragen) onderwerpen voor het Wijknieuws oktober 2017 zijn rattenoverlast, MOR-meldingen via 14030 en internet, Proevtuin met vrijwilligers, zelfbeheer wat wel/niet is toegestaan, Alzheimer Nederland | |
| 5 | Els neemt contact op met wijkcoördinatoren over onze toezegging van een bijdrage van € 250,- aan de Proevtuin | |
| 6.1 | Micha: infoblad over aanvraag bladkorven mailen naar Chris, zodat Chris de info op onze website kan plaatsen | |
| 6.6 | Micha onderzoekt lichtbollen in de geluidswal bij de kruizing van de S15 en de Henri Dunantlaan. | |
| 7.1 | Kees: snelheidsmetingen Korenbloemstraat monitoren | |
| 7.2 | Kees: overlast jongeren tussen Ankermonde 23-25; verkoop grond wordt bekeken binnen gemeente; Kees heeft contact met jongerenwerker over overlast en overlegt met Aad | |